



ARTHUR SLIPP MUNICIPAL LEADER OF THE YEAR AWARD

AWARD DESCRIPTION:

The Arthur Slipp Municipal Leader of the Year Award was established in 2023 to honor the impact of the former Mayor of Woodstock, Arthur Slipp, on the landscape of municipal politics in New Brunswick. Arthur is distinguished by his unwavering integrity and a steadfast commitment to the betterment of the community. This annual award honours a municipal leader who has demonstrated extraordinary commitment to improving residents' lives and their community's overall well-being. This leader is a role model, inspiring their colleagues and constituents alike, with their visionary thinking, innovative ideas, and determination to create lasting change.



CRITERIA:

This award seeks to recognize a current municipal leader and celebrate the dedication, vision, and tireless efforts of those who have selflessly served their municipality, inspiring positive change, and growth.

TO MAKE A NOMINATION:

Kindly provide a one-page write-up detailing the nominee's qualifications and explaining why you believe they align with the specified criteria.

Please send your nomination to info@umnb.ca, using "UMNB 2026 Award Nomination" as the subject line.

**Deadline to submit a nomination is
August 26, 2026 by midnight.**

PRIX ARTHUR SLIPP DU DIRIGEANT MUNICIPAL DE L'ANNÉE

DESCRIPTION DU PRIX :

Le prix Arthur Slipp du dirigeant municipal de l'année a été institué en 2023 afin d'honorer l'influence de l'ancien maire de Woodstock, Arthur Slipp, sur la scène politique municipale au Nouveau-Brunswick. M. Slipp s'est distingué par son intégrité inébranlable et son engagement sans faille envers l'amélioration de la collectivité. Ce prix annuel rend hommage à un dirigeant municipal qui a fait preuve d'un dévouement extraordinaire en vue d'améliorer la vie de ses résidents et le bien-être global de la collectivité. Ce dirigeant est un modèle exemplaire et une source d'inspiration, autant pour ses collègues que pour ses concitoyens, en raison de sa pensée visionnaire, de ses idées novatrices et de sa grande détermination à mettre en œuvre des changements durables.



CRITÈRES :

Ce prix vise à reconnaître le travail d'un dirigeant municipal actuel et à célébrer le dévouement, la vision et les efforts incessants d'individus qui ont su servir leur municipalité d'une façon désintéressée, en suscitant des changements positifs et une croissance favorable.

POUR PRÉSENTER UNE CANDIDATURE :

Veuillez fournir un texte d'une page détaillant les qualifications du candidat et expliquant pourquoi vous pensez qu'elles correspondent aux critères spécifiés.

Veuillez envoyer votre candidature à info@umnbc.ca, en indiquant "UMNB 2026 Award Nomination" comme objet.

**La date limite pour soumettre une nomination
est le 26 août 2026 à minuit.**